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Protokoll Årsmöte 
Tid:    fredag 14.3.2025 kl 18.00 

Plats:  Vuxeninstitutet, Smedsby 

 
Närvarande medlemmar                                                                                               Bilaga 1 

 

§ 1.  Mötets öppnande 
        Styrelsens ordförande Alice Lillas öppnade mötet kl 18 och hälsade alla varmt  

          välkomna.  

 

§ 2.  Konstateras mötets laglighet och beslutförhet 
           Föreningens årsmöte hålls årligen på en av styrelsen fastställd dag före utgången av  

         mars månad enligt stadgarnas 10 § 1 mom.  

 

         Föreningens årsmöte sammankallas av styrelsen, Möteskallelsen utfärdas senast sju  

         (7) dagar före mötet med annons införd i en på orten allmänt spridd svenskspråkig  

         och finskspråkig tidning. Stadgarna § 11.  

 

         Kallelse till årsmötet har publicerats i tidningarna Vasabladet som svenskspråkig  

         2.3.2025 och Ilkka-Pohjalainen som finskspråkig 1.3.2025.                                 Bilaga 2   

 

         Styrelsens ordförande Alice Lillas konstaterade mötet lagligen sammankallat och  

         beslutfört.  

 

§ 3.  Val av mötesordförande, mötessekreterare och två protokolljusterare 
        Årsmötet valde enhälligt Alice Lillas till mötesordförande, Barbro Klemets 

          till sekreterare. Till protokolljusterare valdes Håkan Wikberg och Max 

          Åkersten vilka också fungerar som rösträknare. 

 

§ 4.  Godkännande av föredragningslistan 
         Föreningens stadgars 12 § uppger ärenden som skall behandlas på årsmötet.       

         Styrelsen har uppgjort förslag till föredragningslista för årsmötet.                     Bilaga 3  

 

         På mötesordförande Alice Lillas fråga om föredragningslistan kan godkännas anmäldes 

         inga förändringar eller tillägg. 

         Beslut: Föredragningslistan godkändes enhälligt. 

 

§ 5.  Behandla och godkänna verksamhetsberättelsen 

        Sekreterare Barbro Klemets presenterade styrelsens och grupperna Rörelse- och  

        resegruppens, Glädjegruppens och Gemenskapsgruppens verksamhetsberättelser 

        för år 2024.                                                                                                             Bilaga 4 

        Ordförande konstaterade att föreningen igen har ett aktivt år bakom sig.  

        Beslut: Verksamhetsberättelsen godkändes.  



     

   

 

 

            2/5 

§ 6.  Behandla och godkänna bokslutet, revisionsberättelsen samt  

          verksamhetsgranskningen för år 2024 

        Föreningens kassör Jussi Lahti föredrog bokslutet för år 2024. 

    

       Balansräkningen visar ett överskott på 144.939,67 euro. 

 

       Kassa och banktillgodohavanden 131.332,73 euro. 

       100.000 euro är placerade i en ettårig placeringsdeposition i Kvevlax sparbank med  

2,75 % ränta.  

 

       Bokslutet visar ett underskott på -15.728,19 euro på grund av att föreningen hade åtagit  

       takrenoveringen vid Weikarshemmet i samband med överlåtelsen av pensionärshemmen 

       Weikarshemmet och Helsinghörnan till Korsholms Bostäder Ab.  

       Egen verksamhet gav ett överskott på 4.906,36 euro.                       

Bokslut                                                                                                                    Bilaga 5    

 

Kassör Jussi Lahti föredrog CGR-revisor Hans Jåfs´ och verksamhetsgranskare Hans     

Långs revisions- och verksamhetsgranskningsberättelser av den 5.3.2025.           Bilaga 6 

 

Beslut: Årsmötet godkände enhälligt bokslutet och antecknade revisionsberättelsen och 

verksamhetsgranskningsberättelsen för 2024 för kännedom.  

         

§ 7.  Besluta om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen och andra  

        redovisningsskyldiga 

        Mötesordförande Alice Lillas, tillika styrelseordförande för redovisningsperioden 

        2024 öppnade diskussionen om ansvarsfrihet för de redovisningsskyldiga.  

        Diskussion: Inga kommentarer gavs.  

 

        Beslut: Ansvarsfrihet för styrelsen och de redovisningsskyldiga beviljades för  

        verksamhetsåret 2024.  

 

§ 8.  Behandla och godkänna verksamhetsplanen för 2025 

        Styrelsen har uppgjort verksamhetsplan för år 2025. Den presenterades av  

        mötesordförande Alice Lillas.                                                                                 Bilaga 7 

        Beslut: Årsmötet fastställde enhälligt verksamhetsplanen för år 2025. 

 

§ 9.  Fastställa medlemsavgiften för 2025 

        Styrelsens förslag för årsmötet är att bibehålla medlemsavgiften på 25 euro för  

        ordinarie medlemmar  och 11 euro för understödjande medlemmar under 2025.                  

        Av medlemsavgiften på 25 euro går således 17 euro(tidigare 14 euro) till Svenska 

        pensionärsförbundet och 8 euro blir kvar i föreningen för medlemsverksamheten.  

        Beslut: Årsmötet beslöt enhälligt att bibehålla medlemsavgiften på 25 euro per medlem 

        för år 2025. Understödjande medlemmars avgift är 11 euro.     
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§ 10. Behandla och fastställa budgeten för 2025 

         Kassör Jussi Lahti presenterade 2025 års budget.   

         Styrelsen har vid skilt möte beslutat föra det uppgjorda budgetförslaget till årsmötet 

         för fastställelse.                                                                                                     

               

         Beslut: Årsmötet fastställde enhälligt det av styrelsen förelagda budgetförslaget. 

                                                                                                                                        Bilaga 8 

 

§ 11. Val av styrelseordförande för ett (1) år 

         Valberedningskommitténs medlem Lena Gammelgård presenterade förslaget gällande    

          val av styrelseordförande.  

          Bengt Beijar föreslås till ordförande för Korsholms pensionärsförening. Enligt 

          stadgarnas 12 § punkt 8 a väljs styrelseordförande för ett (1) år åt gången. 

 

          Inga andra kandidater till ordförandeposten presenterades. 

 

          Beslut: Årsmötet valde enhälligt Bengt Beijar till ordförande för 2025.  

          Bengt Beijar tackade för förtroendet att leda föreningen ett år framåt.  

 

§ 12.  Val av styrelsemedlemmar för de i tur avgående och ersättare 2025-2026  

          Valberedningskommitténs ordförande Bengt Beijar presenterade förslaget gällande val 

          av medlemmar i styrelsen, kassör, verksamhetsgranskare och valnämnd.  

          Förslag:  

          Styrelsen består av följande medlemmar: 

          Bengt Beijar, ordförande                                     2025 

          Birgitta Wiik                2025-2026, ny  

          Hilde-Ann Lall                2024-2025 

          Fjalar Ingo                2025-2026, ny tidigare ersättare 

          Benita Nygård                2024-2025 

          Barbro Klemets                2025-2026 

          Maj-Len Björkas-Loo               2024-2025 

          Märta Ena                 2025-2026, ny 

          Leif Åkers                2024-2025 

          Ersättare: 

          Alice Lillas                2025-2026, ny 

          Margareta Antus                2024-2025 

          Alice Backström                2024-2025 

          (Alla  nyvalda fortsätter till årsmötet 2026) 

           

          Beslut: Årsmötet godkände enhälligt medlemmarna i styrelsen och ersättarna. 

 

§ 13. Styrelsen utser Gemenskapsgruppen, Trivselgruppen, Rese- och rörelsegruppen, 

         IT-gruppen samt funktionärsgruppen och Redaktionsgruppen för 

         Korsholmssenioren. Styrelsen utser ansvarig för medlemsregistret.  

         Styrelsen utser ovannämnda grupper.  
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§ 14. Val av kassör för ett (1) år 

         Föreslås att Jussi Lahti fortsätter som kassör i föreningen.  

         

         Beslut: Jussi Lahti valdes enhälligt till kassör för 2025. Inga andra förslag  

         presenterades.  

 

§ 15. Val av två (2) ordinarie verksamhetsgranskare 

         Ingen revisor väljs på grund av att föreningens omsättning är liten och ingen anställd  

         person.  

         Enligt  revisionslagens 2 § behöver föreningen inte välja revisor:  

         ”Om inte något annat föreskrivs i någon annan lag behöver en revisor inte väljas 

         i en sammanslutning där högst en av följande förutsättningar har uppfyllts såväl under 

         den avslutade räkenskapsperioden som under den omedelbart föregående perioden”: 

1) balansomslutningen  överstiger 100.000 euro 

2) omsättningen eller motsvarande avkastning överstiger 200.000 euro 

3) antalet anställda överstiger i medeltal tre.  

 

         Föreslås att Hans Lång och Håkan Lall väljs till verksamhetsgranskare. 

         Jan-Ove Ingo föreslås till ersättare.  

 

         Beslut: Verksamhetsgranskare valdes enhälligt enligt förslag. 

 

§ 16. Val av valberedningskommitté    

         Föreslås: 

         Åsa-Britt Forth-Snellman, ordförande 

         Lisen Kullas-Nyman                            ny 

         Yvonne Back                                        ny 

         Fjalar Ingo                                            ny 

 

         Beslut: Valberedningskommitténs medlemmar godkändes.  

                                                                                                                  
§ 17. Eventuella övriga ärenden     

         Inga övriga ärenden. 

 

         Avgående trotjänare, ordförande, styrelsemedlemmar och gruppmedlemmar avtackades  

         för sina mångåriga insatser i föreningen.  

            

         Årsmötet ordnades tillika som medlemskväll. Föreningen uppmärksammade också 

         föreningens 55-årsdag som inföll på samma datum som årsmötet.  

         Marlene Ehnström presenterade föreningens historik i dåtid och nutid.  

 

         Smedarna med ledare Dan Lillas underhöll med skön musik, schottis, vals, tango och  

         polka. Singsby sångkör med dirigent Tina Martin sjöng 3 vackra sånger.  

         64 personer hade skrivit på deltagarlistan. Emellertid uppgavs att antalet varit 115.  

 

         Kaffe med tårta avnjöts.  
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§ 18. Mötet avslutas 

          Mötet avslutades kl 19.55.  

 

 

          Korsholm  __/__ 2025 

 

     

         Alice Lillas, mötesordförande  Barbro Klemets, sekreterare 

 

         Justerat och godkänt:  

 

 

         Håkan Wikberg   Max Åkersten 

                                             

                            
 


